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Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen van PvdA over evenementen in de 
binnenstad in relatie tot de zero -emissiezone 

Versienummer 1 
 
Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld/Gerdien Rots 

 
Bijlagen 
vragen PvdA 
 
Ontwerp besluit 
Kennisnemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen van PvdA over evenementen in de 
binnenstad in relatie tot de zero -emissiezone. 
  



 

2/3 

 

      
 

voorstel 

 

 

 

      
 Datum 11 maart 2024    

Inleiding 
Vanaf 1 januari 2025 wordt een zero-emissiezone in de Zwolse binnenstad ingevoerd.  PvdA stelt 
vragen over de gevolgen daarvan voor de evenementen in de binnenstad, met name de Halve 
marathon en het carnaval. 
 
Kernboodschap 
 
Vraag 1: Hoe ziet het college de toekomst van deze evenementen in de binnenstad voor zich na 
2025? 
 
Antwoord: Het college vindt dat de binnenstad voor de evenementen die daar nu plaatsvinden, de 
meest geschikte locatie is, ook na de invoering van de zero-emissiezone. 
 
Vraag 2: Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat deze evenementen ook na 2025 
thuis horen in de binnenstad? 
 
Antwoord: Ja. Evenementen als carnaval en de Halve Marathon zijn sterk verbonden aan de 
binnenstad.  
 
Vraag 3: Is het college net als de Partij van de Arbeid van mening dat deze evenementen een 
positieve vorm van bedrijvigheid vormen in de binnenstad en dat het behoud hiervan ook voor 
ondernemers belangrijk is?  
 
Antwoord: Ja. Deze evenementen maar ook andere evenementen zorgen voor economische activiteit 
en zijn belangrijk voor zowel de horeca als de winkels in de binnenstad.  
 
Vraag 4: Onderschrijft het college dat het houden van dit soort evenementen goed is voor 
ondernemers in de binnenstad? Zijn hierover ook omzetcijfers beschikbaar?  
 
Antwoord: : Ja, in lijn met het antwoord op de vorige vraag. De gemeente heeft geen omzetcijfers van 
de ondernemers. 
 
Vraag 5: Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat dit soort evenementen in de 
binnenstad aansluiten bij het toeristisch perspectief van Zwolle?  
 
Antwoord: Ja. Dit soort evenementen zorgt er mede voor dat Zwolle aantrekkelijk blijft voor bezoekers. 
 
Vraag 6: Evenementen in de binnenstad maken nog geen gebruik van emissie-loze voertuigen 
(bijvoorbeeld de carnavalsoptocht). Is het college voornemens om hiervoor een uitzondering te 
maken? Zo ja, hoe gaat het college dat doen? Zo niet, waarom niet? 
 
Antwoord: Voor bestaande voertuigen op fossiele brandstoffen zijn er overgangsregelingen en 
vrijstellingen. Daarnaast zijn er landelijke ontheffingen die via een centraal loket aangevraagd kunnen 
worden. Voor evenementen zoals carnaval kunnen dagontheffingen aangevraagd worden. Voor elk 
voertuig kan 12 keer per jaar per stad een dagontheffing aangevraagd worden waarmee men met het 
huidige voertuig voor die dag toegang krijgt tot de zero-emissiezone.  
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Vraag 7: Welke mogelijkheden heeft de gemeente om deze evenementen bijvoorbeeld 
ontheffingen te geven voor de zero-emissiezone?  
 
Antwoord: Voor evenementen (zoals carnaval) kunnen dagontheffingen aangevraagd worden. 
 
Vraag 8: Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat de gemeente een actieve rol 
moet spelen in het gezamenlijk zoeken naar oplossingen voor deze evenementen? Zo ja, op 
welke manier gaat ze dat doen? Zo niet, waarom niet? 
 
Antwoord: De landelijke ontheffingsregeling voorziet al in een oplossing door het toekennen van 
dagontheffingen. We snappen dat de overgang naar uitstootvrij vervoer voor veel ondernemers een 
grote uitdaging is en willen hen daarin zo goed mogelijk ondersteunen. We volgen de landelijke regels, 
maar vinden het ook belangrijk oog te houden voor de actuele (lokale) situatie, factoren en 
ontwikkelingen. We zijn en blijven daarom in gesprek met de ondernemers en stakeholders om samen 
te zoeken naar oplossingen.  
 
Openbaarheid 
Deze nota is openbaar. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Zwolle, 
 
 
burgemeester, Peter Snijders 
 
secretaris, Dick Emmer 


